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 Protokół Nr 3/2024 

z obrad LXVIII sesji Rady Gminy Konopiska 

w Urzędzie Gminy Konopiska dnia 26 marca 2024 r., 

 od godz. 1500 do godz. 1618 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Konopiska  Edward Bałdyga. W chwili otwarcia 

sesji uczestniczyło w obradach 15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy 

Konopiska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Przewodniczący Rady Gminy 

Konopiska powitał wójta gminy Jerzego Żurka, zastępcę wójta Iwonę Lisek, skarbnika gminy 

Jadwigę Janik, sekretarza gminy Barbarę Ankowską-Lis, radcę prawną Wiesławę Rodak, 

radnych, sołtysów, kierowników referatów. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad 

E. Bałdyga – radni otrzymali porządek obrad w następującym brzmieniu 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Gminy Konopiska. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Konopiska. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Konopiska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

"Aleksandria Pierwsza - Tereny działalności gospodarczej". 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Planu Ogólnego Gminy 

Konopiska. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego "Konopiska - Ulica Przemysłowa III". 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2024-2033. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2024 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Częstochowskiego na 

współfinansowanie zadania pn. "Przebudowa drogi powiatowej nr 1050S -                            

ul. Przemysłowa w miejscowości Konopiska, gmina Konopiska". 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 283/XXXIV/2021 Rady Gminy 

Konopiska z dnia 28 września 2021 roku 

14. Sprawy różne i zapytania. 

15. Zakończenie obrad. 

 

E.Bałdyga poddał pod głosowanie porządek obrad  LXVIII sesji. 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych  

 

Rada Gminy Konopiska jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 
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Ad.3. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji Rady Gminy Konopiska 

E. Bałdyga zapytał czy są uwagi do protokołu z LXVII sesji? 

Uwag nie było. 

E. Bałdyga  poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z LXVI sesji. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

  „brak głosu”                                      1 radny (Piotr Wojciechowski) 

Protokół z LXVII sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Jerzy Żurek przedstawił sprawozdanie o pracy między sesjami. 

E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Konopiska. 

E.Bałdyga – projekt uchwały omawiany był na komisjach. 

E.Bałdyga – czy są jakieś uwagi, pytania? 

Uwag i pytań nie było. 

B.Jabłońska  – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”                      0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 521/LXVIII/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 26 marca  2024 r.    

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Konopiska została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Konopiska. 

E.Bałdyga – projekt uchwały był omawiany na komisjach. 

S.Zaleski telefonicznie wyjaśnił zmianę wprowadzoną do uzasadnienia uchwały. 

E.Bałdyga – czy są jakieś uwagi, pytania? 

Uwag i pytań nie było. 

E.Bałdyga poddał pod głosowanie wniosek o nieuwzględnienie uwagi do Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Konopiska. 
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Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 10 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          2 radnych 

„brak głosu”                                   3 radnych (Andrzej Janik, Marek Parandyk,                                                                                     

                                                                                       Piotr Wojciechowski)                                                          

 

Wniosek o nieuwzględnienie uwagi do Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Konopiska został przyjęty. 

 

J.Majdzik  – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 13 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          2 radnych 

 

UCHWAŁA NR 522/LXVIII/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 26 marca 2024 r.    

w sprawie Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Konopiska została przyjęta. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

"Aleksandria Pierwsza - Tereny działalności gospodarczej". 

E.Bałdyga – projekt uchwały był omawiany na komisjach.  

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

E.Bałdyga poddał pod głosowanie wniosek o nieodczytywanie całego tekstu uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Aleksandria Pierwsza - Tereny 

działalności gospodarczej". 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

                        „brak głosu”                                     1 radny (Andrzej Janik) 

 

Wniosek o nieodczytywanie całego tekstu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego "Aleksandria Pierwsza - Tereny działalności 

gospodarczej" został przyjęty. 

 

B.Jabłońska  – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 
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UCHWAŁA NR 523/LXVIII/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 26 marca 2024 r.    

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Aleksandria Pierwsza - 

Tereny działalności gospodarczej" została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Planu Ogólnego Gminy 

Konopiska. 

E.Bałdyga – projekt uchwały był omawiany na komisjach.  

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

J.Majdzik  – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 524/LXVIII/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 26 marca 2024 r.    

w sprawie przystąpienia do sporządzenia Planu Ogólnego Gminy Konopiska została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego "Konopiska - Ulica Przemysłowa III". 

E. Bałdyga - projekt uchwały był omawiany na komisjach rady. 

E. Bałdyga – czy są jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

B.Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”                      0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

                         

UCHWAŁA NR 525/LXVIII/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 26 marca 2024 r.                   

w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego "Konopiska - Ulica Przemysłowa III" została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2024-2033. 

E. Bałdyga - projekt uchwały był omawiany na komisjach rady. 

E. Bałdyga – czy są jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

J.Majdzik – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”                      0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

                         

UCHWAŁA NR 526/LXVIII/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 26 marca 2024 r.                   

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2024-2033 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2024 rok. 

E. Bałdyga - projekt uchwały był omawiany na komisjach rady. 

E. Bałdyga – czy są jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

B.Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”                      0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

                         

UCHWAŁA NR 527/LXVIII/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 26 marca 2024 r.                   

w sprawie w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2024 rok została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 12.Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Częstochowskiego na 

współfinansowanie zadania pn. "Przebudowa drogi powiatowej nr 1050S - ul. Przemysłowa 

w miejscowości Konopiska, gmina Konopiska". 

E. Bałdyga - projekt uchwały był omawiany na komisjach rady. 

E. Bałdyga – czy są jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

J.Majdzik – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”                      0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

                         

UCHWAŁA NR 528/LXVIII/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 26 marca 2024 r.                   

w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Częstochowskiego na współfinansowanie 

zadania pn. "Przebudowa drogi powiatowej nr 1050S - ul. Przemysłowa w miejscowości 

Konopiska, gmina Konopiska" została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 283/XXXIV/2021 Rady Gminy 

Konopiska z dnia 28 września 2021 roku. 

E. Bałdyga - projekt uchwały był omawiany na komisjach rady. 

E. Bałdyga – czy są jakieś pytania? 

Pytań nie było. 

B.Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”                      0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 529/LXVIII/2024 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 26 marca 2024 r.                   

w sprawie zmiany uchwały nr 283/XXXIV/2021 Rady Gminy Konopiska z dnia                           

28 września 2021 roku została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 14. Sprawy różne i zapytania. 

E.Bałdyga – proszę o zgłaszanie zapytań. 
 

M.Haczyk  - mieszkańcy Rększowic są zaniepokojeni pismami, które otrzymali ze Śląskiego 

Urzędu Wojewódzkiego ws. wywłaszczeń w związku z przebudową DW 908. Z otrzymanych 

pism wynika, iż będą budowane perony autobusowe  oraz że można składać uwagi w terminie 14 

dni od otrzymania pisma. Czy można zorganizować spotkanie z mieszkańcami aby wyjaśnić im 

całą sytuację? Czy można wydłużyć termin złożenia przez mieszkańców wyjaśnień? 

A.Janik – sprawa peronu w Wygodzie trwa już od ponad dwóch lat i mieszkańcy są sceptycznie 

nastawieni do jego powstania. 

Wójt – podobnie jak inni mieszkańcy Rększowic otrzymałem pismo dot. wywłaszczeń. Po 

świętach Wielkanocy zostanie zreorganizowane spotkanie z mieszkańcami, aby wyjaśnić im całą 
sytuację. 
Sprawa przebudowy DW 908 wraz z budową chodnika ciągnie się już od 2014 roku                                

i wydłużenie terminu na złożenie uwag/wyjaśnień tylko opóźni cały proces. Wielu mieszkańców 

jest zadowolonych z inwestycji. 

 

J.Benesz – kiedy nastąpi pozimowa naprawa dróg w Jamkach? 

Wójt – została podpisana umowa z wykonawca na naprawę dróg gminnych z terminem realizacji 

do 30 kwietnia br., wartość brutto umowy ok. 159 000 zł. 

 

A.Chmielewska – nie ma harmonogramu wywozu nieczystości. 

A.Cmielewska odczytała interpelację dot. informacji o terenie „Osiedle Pająk II”  znajdującym 

się w obrębie ul. Szmaragdowej i zalewu Pająk. 

Wójt – harmonogram wywozu nieczystości dostępny jest na stronie internetowej gminy. 

 

E.Bałdyga – czy była wizja lokalna nieprzejezdnego mostku na tzw. „żmijówce”?  

Wójt – wizja została wykonana przez firmę , która będzie naprawiała drogi. 

 

B.Jabłońska – czy zostanie naprawiona ul. Spacerowa w Konopiskach? Mieszkańcy zwracają 
uwagę, aby przeprowadzany remonty drogi był realizowany  z należytą staranności. 
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Wójt – droga zostanie naprawiona. W przeszłości wykonany był projekt wraz z uzgodnieniami 

jednak z powodu sprzeciwu mieszkańców ws. wycięcia drzew przebudowa ul. Spacerowej nie 

została zrealizowana a opracowane dokumenty straciły ważność. 
   

E.Bałdyga – poprosił o zorganizowanie spotkania radnych w budynku Domu Seniora                           

w Konopiskach w celu zaprezentowania budynku. 

E.Bałdyga podziękował radnym, sołtysom, władzom gminy oraz pracownikom za współpracę                  
w kadencji 2018-2024 oraz złożył mieszkańcom gminy najserdeczniejsze życzenia z okazji 

nadchodzących świat Wielkanocy. 

 

Wójt – złożył wszystkim obecnym na posiedzeniu sesji oraz mieszkańcom życzenia z okazji 

świąt Wielkanocy oraz podziękował za współpracę w kadencji 2018-2024. 

 

E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś pytania? 

Pytań nie było 

 

Ad. 15. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Edward Bałdyga Przewodniczący Rady Gminy Konopiska 

podziękował za udział w sesji, zamknął obrady LXVIII sesji Rady Gminy Konopiska. Sesja 

trwała do godz.1618. 

Protokół z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Niniejsza sesja była transmitowania i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz                

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na stronie urzędu. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

  Protokół sporządziła:                                                Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

 

 

 

   Agnieszka Rokosa                                                                        Edward Bałdyga 


